


PERMANENT MISSION IN BRUSSELS - MISSION PERMANENTE A BRUXELLES

Avenue Gustave Demey 72-74, 1160, Bruxelles (Belgique)

Tel : +32 2 346 9747/48 Fax : +32 2 346 9728

E-mail : africanunion@skynet.be & au-brussels@africa-union.org, Website: www.au.int

AU.BRU/GR.AFR/GTRI/1/50.14

La Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles présente ses compliments à toutes les Ambassades des Etats membres de l'Union africaine, ainsi qu'aux Représentations des Communautés économiques régionales, à Bruxelles et a l'honneur de les informer que **le Groupe de travail sur la révision du Règlement intérieur du Groupe africain des Ambassadeurs à Bruxelles reprendra ses travaux au cours d'une réunion qui se tiendra le mardi 15 juillet 2014 à 14h30 à la Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles**, suivant le projet d'ordre du jour ci-après:

1. Adoption de l'ordre du jour
2. Etat d'avancement des travaux du Groupe de travail et voie à suivre
3. Poursuite des travaux
4. Divers

La Mission voudrait rappeler que, conformément à la décision des 158^{ème} et 159^{ème} sessions du Groupe africain des Ambassadeurs à Bruxelles, ce Groupe de travail est composé en raison d'un délégué par région, siégeant au titre de membre statutaire, et qu'il est ouvert à la participation de tout autre Etat membre de l'Union africaine qui le souhaite.

Partant, s'en référant aux diverses communications (Notes verbales et courriels) reçues des régions, ainsi qu'au consensus issu des consultations menées, ce Groupe de travail est composé comme suit :

Région	Pays
Afrique de l'Est	Djibouti
Afrique de l'Ouest	Sénégal
Afrique centrale	République du Congo
Afrique du Nord	Egypte
Afrique australe	Mozambique

my

La Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles saisit cette occasion pour assurer à toutes les Ambassades des Etats membres de l'Union africaine, ainsi qu'aux Représentations des Communautés économiques régionales, à Bruxelles l'assurance de sa très haute considération. *my*



Bruxelles le 9 juillet 2014

**A toutes les Ambassades des
Etats membres de l'UA et des CER
A Bruxelles**



PERMANENT MISSION IN BRUSSELS - MISSION PERMANENTE A BRUXELLES

Avenue Gustave Demey 72-74, 1160, Bruxelles (Belgique)

Tel : +32 2 346 9747/48 Fax : +32 2 346 9728

E-mail : africanunion@skynet.be & au-brussels@africa-union.org, Website: www.au.int

AU.BRU/GR.AFR/GTRI/1/50.14


The Permanent Mission of the African Union in Brussels presents its compliments to all the Embassies of Member States of the African Union and Representations of the Regional Economic Communities (RECs) in Brussels and has the honor to inform the latter that **a meeting of the Working Group on the revision of the Rules of Procedure of the African Group of Ambassadors in Brussels will be held on Tuesday, 15 July, 2014 at 2.30 pm at the Permanent Mission of the African Union in Brussels** to consider the following Draft Agenda:

1. Adoption of the Agenda;
2. Review of Work Progress and Way Forward;
3. Continuation of Work;
4. Any Other Business.

The Permanent Mission wishes to kindly recall that, in line with the decisions of the 158th and 159th Ordinary Sessions of the African Group of Ambassadors in Brussels, the Working Group is composed of one (1) delegate per region, sitting as statutory members, and delegates from any other African Union Member States wishing to contribute to the Working Group are welcome to participate as the Working Group is open-ended.

Referring to the various communications (Note Verbales and electronic mails) received from the various Regions, and in line with the consensus reached after consultations amongst regions, the Working Group is composed as follows:

Region	Country
East Africa	Djibouti
West Africa	Senegal
Central Africa	Republic of Congo
North Africa	Egypt
Southern Africa	Mozambique

The Permanent Mission of the African Union in Brussels avails itself of this opportunity to renew to all the Embassies of Member States of the African Union and Representations of the Regional Economic Communities (RECs) in Brussels the assurances of its highest consideration. 



Brussels 9 July, 2014

**TO ALL EMBASSIES OF AU MEMBER STATES
& REPRESENTATIONS OF REGIONAL
ECONOMIC COMMUNITIES (RECS)
IN BRUSSELS**

AFRICAN UNION UNION AFRICAINE

African Union Common Repository

<http://archives.au.int>

Specialized Technical and representational Agencies

Permanent Mission of the African Union in Brussels

2014

Meeting of the Working Group on the revision of the Rules of Procedures of the African Group of Ambassadors in Brussels

Permanent Mission of the African Union in Brussels

Permanent Mission of the African Union in Brussels

<http://archives.au.int/handle/123456789/1957>

Downloaded from African Union Common Repository